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روزانه 55 نمونه برداری کیفی آب در البرز انجام می شود
در طول شش ماه نخست سالجاری 10هزارو 
200 نمونــه برداری از شــبکه توزیع آب 
 شرب البرز انجام می شــود که معادل 55 

نمونه برداری در روز است.
به گزارش روابط عمومی ،حمیدرضا نامداری مدیرعامل 
شــرکت آبفای استان البرز ، در طول شش ماه نخست 
سال جاری، 10 هزار و 200 نمونه برداری از شبکه توزیع 
آب شرب  البرز انجام شــد.به گزارش روابط عمومی، 

حمیدرضا نامداری مدیرعامل آبفای البرز با اعلام این خبر اظهار داشــت : موضوع کیفیت و 
سلامت آب توزیعی برای شرب مردم از اهمیت بالایی برخوردار بوده و ضروری است با کلیه ی 
امکانات و تجهیزات مدرن، آب سالم و مطمئن و با کیفیت بالا در اختیار همگان قرار گیرد. در 
همین راستا با توجه به اقدامات و برنامه های اجرا شده در مرکز پایش و نظارت بر کیفیت آب 
شرب آبفای البرز، موفق شدیم در تابستان امسال گواهی تضمین سلامت آب کرج را از سوی 
کمیته راهبری کشوری برنامه ایمنی آب دریافت کنیم.وی ادامه داد : برای نظارت، کنترل و رصد 
و پایش هر چه دقیق تر آب شرب توزیعی، بیش از 10 هزار بار نمونه برداری باکتریولوژی، مواد 
آلی، فیزیکی-شیمیایی، فلزات سنگین، سموم و مواد جانبی گندزدا صورت گرفت که این میزان 

کنترل و پایش و نمونه برداری نسبت به مدت مشابه سال قبل 31 درصد افزایش داشته است.
وی اذعان داشت : مردم با خیال راحت از آب شرب استفاده کنند و به هیچ عنوان نگران کیفیت 

آب شرب توزیعی که توسط شرکت آبفای البرز در اختیارشان قرار دارد ، نباشند

 از مربیان و ورزشکاران مدال آور شرکت گاز
 استان مرکزی تجلیل به عمل آمد

اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی: همزمان با هشتم آبان ماه، روز 
جهانی مربی، مراسم تجلیل از ورزشکاران و مربیان رشته های ورزشی به 

عمل آمد. 
    به گزارش روابط عمومی شــرکت گاز استان مرکزی مهدی کمال آبادی فراهانی مدیر 
عامل این شرکت در این مراسم با اشاره به اینکه سلامتی و نشاط موجب زایش ایده می شود، 
گفت: خرسندیم در کنار مدال آوران و مربیان ورزشی که برای این شرکت افتخار آفرینی کردند، 
هستیم. مدیر عامل شرکت گاز استان مرکزی در ادامه گفت: فعال بودن یک سیستم، به نوآوری 
و تکاپوی درون سازمانی بستگی دارد و سلامتی اداری از سلامت جسمانی تک تک پرسنل 
نشات می گیرد و موجب پویایی و تعالی سازمانی می گردد.در این مراسم که طبق مصوبه کمیته 
ورزش و تاکید مدیر عامل شرکت برگزار شد، از مربیان شرکت شامل: سمیه رسولی مربی والیبال 
بانوان، فرشیده ریاحی فرد مربی تنیس روی میز بانوان ، مریم تقی پور و فائزه سوارآبادی مربی 
شنا بانوان ، عباس باقری مربی فوتسال آقایان، مصطفی کهریزی مربی والیبال آقایان ، حسین 
تاج فرد مربی شــنا آقایان ، سجاد دستیار مربی تنیس روی میز آقایان و مهدی عابدی مربی 
کوهنوردی، و همچنین مدال آوران ورزشی شرکت شامل رهام فراهانی، محمد جعفر فضلعلی و 

محمد حسین قلعه نویی با هدایا تجلیل به عمل آمد.

 نماینده یزد : پیگیر توزیع آب با کیفیت یکسان
 در سطح شهر یزد هستیم

یزد-ســیما صادقی مقدم-  نماینده مردم یزد و اشکذر در مجلس شورای 
اســلامی با اشاره به مشکلات کیفیت آب شرب در برخی مناطق شهر یزد 
گفت: در بیش از ۶0 محله تاکنون جهت بررسی میدانی مشکلات محلات 
حضور پیدا کردیم که یکی از موارد مطرح شده در خصوص کمیت و کیفیت 
آب بود تا با اجرای طرح رینگ شهری توزیع آب با کیفیت یکسان در سطح 

شهر توزیع شود.
 »محمد صالح جوکار » در نشست بررسی مشکلات محلات کوی توحید و طالقانی یزد با 
تاکید بر اینکه حضور مسئولان در محلات جهت بررسی میدانی مشکلات و تلاش جهت رفع 
آنها است، افزود: یکی از راه حل های این مسئله اجرای رینگ شهری یزد است که جهت اجرا 
شدن آن تا به حال جلسات متعددی برگزار و با بودجه های ملی و استانی، تسهیلات و وام، از 
30 هزار میلیارد ریال مورد نیاز جهت اجرای کامل طرح ، 10 هزار میلیارد ریال آن تامین و توسط 
شرکت آبفا عملیات اجرایی آن انجام شده است.وی با بیان اینکه با راه اندازی رینگ شهر یزد، 
کیفیت مناسب آب شرب در تمام مناطق شهر در اختیار مردم قرار خواهد گرفت و هیچ تفاوتی 
بین مردم محلات نخواهد بود افزود: امیدواریم با تامین اعتبار لازم، در سال 1۴03 شاهد اجرای 
کامل پروژه رینگ شهری یزد و حل مشکل کیفیت آب مردم باشیم.جوکار با بیان اینکه بیشترین 
اعتبارات در ســال 1۴00 و 1۴01 مربوط به بحث آب در استان بوده است افزود: دنبال توزیع 
آب با کیفیت یکسان در سطح شهر یزد هستیم تا هیچ فردی نسبت به این موضوع گلایه مند 
نباشد.وی در بخشی دیگر از سخنان خود گفت: در این جلسات تنها به شنیدن صحبت ها و 
مصوبات اکتفا نمی کنیم بلکه باید این مصوبات از سوی نمایندگان و معتمدین محلات پیگیری 

و محقق شود

 ۲ هزار اظهارنامه علامت تجاری
 در استان یزد بررسی شد

یزد-سیماصادقی مقدم-  مدیرکل ثبت اسناد و املاک یزد گفت: امسال بیش از 
2 هزار اظهارنامه علامت تجاری در مرکز مالکیت معنوی این استان بررسی شد.

 دکتر مهدی اقبال افزود: یکی از اقداماتی که کارآفرینان و فعالین اقتصادی استان باید در زمان 
مناســب و پس از گرفتن مستند و پروانه فعالیت انجام دهند درخواست ثبت علامت تجاری 
است.به گفته وی در برخی از موارد دیده شده است که برخی از افراد سودجو قبل از اینکه خود 
کارآفرینان و یا فعالین اقتصادی نسبت به ثبت علامت تجاری خود اقدامی انجام دهند علامت 
تجاری آنها را به ثبت رسانده اند که باعث بروز مشکلاتی برای آنها می شود.وی با بیان اینکه 
فرآیند ثبت علامت تجاری به آسانی در دسترس متقاضیان است ، افزود: متقاضیان می توانند با 
مراجعه به درگاه اینترنتی iripo.ssaa.ir اظهارنامه مربوطه را تکمیل نمایند که پس از پذیرش 
نهایی و ارسال آن مرکز مالکیت معنوی استان مطابق قوانین و قوانین مربوطه بررسی و پس از 
تائید در روزنامه آگهی ثبت علامت انتشار می یابد.مدیرکل ثبت اسناد و املاک یزد خاطرنشان 
کرد : علامت ثبت شده 10 سال اعتبار دارد که صاحبان علامت می بایست دقت نمایند و قبل 
از انقضاء مدت 10 ساله نسبت به تمدید آن اقدام کنند که این اقدام برای دفعات متعدد امکان 
پذیر است .وی یادآور شد: در برخی از موارد دیده شده که صاحبان علامت پس از گذشتن مدت 
اعتبار 10 ساله نسبت به تمدید اعتبار اقدامی انجام نداده اند و علامت تجاری آنها توسط افراد 
سود جو به ثبت رسیده است که این موضوع برای امور تجاری و اقتصادی آنها مشکلات حقوقی 

بوجود آورده است.

شماره رند تلفن ثابت در مخابرات منطقه مرکزی
اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی: 
نشست  فروش شماره های رند بر اساس  
آیین نامه فروش شماره های رند مخابرات 

ایران در منطقه مرکزی برگزار شد
به گزارش روابــط عمومی مخابرات منطقه مرکزی 
سجادی معاونت تجاری اعلام نمود متقاضیان شماره 
تلفــن ثابت رند می توانند با مراجعه به مخابرات محل 
زندگی خود نسبت به شماره دلخواه از لیست  شماره های 

قابل فروش اقدام نمایند .در این جلسه در خصوص شماره های رند داخل سوییچ تصمیم گرفته 
شــد با قیمت مناسب و با صرفه در اختیار مشــتریان قرار گیرد و مسئولین فروش در اراک و 
شهرســتانها با تماس با واحد بازاریابی نسبت به اطلاع رسانی درخصوص شماره های رند به 

مشتریان اقدام نمایند .

ارتقاء و توسعه ارتباطات در شهر جدید امیرکبیر
اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی: 
جلســه ای با حضور مهندس لطفی مدیر 
مخابرات منطقه مرکزی ، مهندس میرزایی 
معاونت شــبکه ، مهندس سجادی مدیر 
تجاری ، مهندس کاکاوند مدیر فناوری شهر 
امیرکبیر ،مهندس بهرامی مشاور مدیر عامل 
شهر امیرکبیر و مهندس براتی مشاور فیبر در 

مخابرات منطقه مرکزی برگزار شد
به گزارش روابط عمومی مخابرات منطقه مرکزی و در راستای تسهیل و تسریع خدمات به 
مردم و ارتقای رضایتمندی در شهر امیرکبیر مهندس لطفی طرحهای توسعه فیبر نوری در اجرای 
شهر هوشمند را تشریح نمود و الزامات لازم در این خصوص را اعلام کرد .مدیر مخابرات شتاب 
توسعه را مرهون همکاری بیشتر دستگاههای اجرایی دانست واجرای طرحهای ارتباطی  را 
مرهون زحمات کارکنان متخصص و فنی مخابرات دانست .میرزایی معاون شبکه گفت با اجرای 
طرحهای کارشناسی شده بستری فراهم خواهد شد که شهروندان شهر امیرکبیر از امکانات 

ارتباطی با کیفیت و مناسب برخوردار باشند.

اخبار کوتاه 

آذربایجان شــرقی - مسلمی: معاون 
راهداری مدیــرکل راهداری و حمل و 
گفت:  آذربایجان شرقی  جاده ای  نقل 
کنارگذر  لایه ســوم  ریزی  آسفالت 
جنوبی تبریز )اتوبان شهید کسایی( از 
طرح های دور اول سفر رییس جمهور 
به اســتان به طول ۶ کیلومتر انجام 
شده و بقیه هم در حال اجراست و در 
مجموع بیش از ۸5 درصد پیشرفت 

فیزیکی دارد.
غلامرضا رســول زاده، افزود: یک لایه آســفالت ریزی این اتوبان به طول 
1۶کیلومتر تمام شــده، لایه دوم آن به طول حدود ۹ کیلومتر و لایه سوم آن 
در طول ۶ کیلومتر انجام شــده و نیوجرسی در طول مسیر در حال جاگذاری و 

نصب است.
وی اظهار کرد: تعریض کنارگذر جنوبی تبریز )بزرگراه شهید کسایی( از مصوبات 
دور اول سفر رییس جمهور به آذربایجان شرقی بوده که با هدف سه خطه کردن 
باند شمالی آن از مبدا پل »دیزل آباد« تا پل » شهید یاغچیان« برای کاهش بار 
ترافیکی این مسیر همان طور که اشاره شد با بیش از ۸۵ درصد پیشرفت فیزیکی 
در حال اجراست. وی ادامه داد: پروژه تعریض کنارگذر جنوبی تبریز) اتوبان شهید 
کسایی( به طول 1۶ کیلومتر با مشارکت شهرداری در حال اجرا بوده و زیرسازی 

و شن ریزی آن انجام شده است.
معاون راهداری مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی گفت: 
آسفالت ریزی و نصب نیوجرسی به طول ۶ کیلومتر در اول این اتوبان تمام شده 
اســت و قرار است اداره برق بعد از نصب نیوجرسی ها اقدام به نصب تیرهای 

روشنایی کند.

رســول زاده، ادامه داد: اعتبار این طرح بیش 
از یــک هزار و ۵00 میلیارد ریال اســت که با 
تخصیص به موقع و مساعد بودن شرایط جوی، 
کل مسیر این اتوبان آسفالت ریزی، نیوجرسی 

نصب و روشنایی آن تمام می شود.
وی یادآور شــد: در اجرای این طرح، ۵۸ هزار 
مترمکعب عملیات خاکبرداری و خاکریزی، بیش 
از ۵0 هزار مترمکعب زیرسازی در طول مسیر 
شامل بیس)تســطیح( و سابیس)تراکم گیری 
و کوبیدن( انجام شده اســت. معاون راهداری 
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی بال بیان اینکه پیش 
بینی شده که بیش از ۵۶ هزار تن آسفالت در این طرح توزیع شود، گفت: تاکنون 

31 هزار تن آسفالت ریزی انجام شده و بقیه نیز در حال انجام است.
رسول زاده، افزود: اگر وقفه ای در تحویل آسفالت از سوی شهرداری ایجاد نشود 
و شرایط آب و هوایی مساعد باشد، تا پایان آبان ماه این پروژه تکمیل و به بهره 
برداری می رسد. کنارگذر جنوبی تبریز )بزرگراه شهید کسایی( با اینکه کمتر از یک 
درصد راه های آذربایجان شرقی را شامل می شود، با دربرگیری حدود سه درصد از 
مجموع تصادفات رانندگی به جاده مرگ معروف شده و ساماندهی و ایمن سازی 

آن از مطالبات اصلی شهروندان است.
این بزرگراه در واقع بخشی از آزادراه تهران–تبریز را تشکیل می دهد که در ادامه 
به کنارگذر غربی تبریز )آزادراه شهید باکری( منتهی شده و در نهایت به بازرگان و 

از آنجا نیز به اروپا متصل می شود.
آذربایجان شرقی دارای 23۵ کیلومتر آزادراه، ۴۵3 کیلومتر بزرگراه، ۹22 کیلومتر 
راه اصلی، 2 هزار و ۷۵ کیلومتر راه فرعی و 10 هزار و ۴۴1 کیلومتر راه روستایی 

است.

- مسلمی: طرح  آذربایجان شــرقی 
 2000 و   1000 مخــازن  احــداث 
مترمکعبی روستاهای شهرستان بناب 
در اســتان آذربایجان شرقی با حضور 
معاون مهندسی و توسعه آب و فاضلاب 
عمرانی  امور  هماهنگی  معاون  کشور، 
اســتاندار آذربایجان شرقی، نماینده 
مردم بناب در مجلس شورای اسلامی، 
فرماندار  و  اســتان  آبفای  مدیرعامل 
شهربناب و جمعی از مسئولین استانی 

و شهرستانی با تخصیص اعتبار 350 میلیارد ریال کلنگ زنی شد.
طرح احداث مخازن 1000 و 2000 مترمکعبی روســتاهای شهرستان بناب در 
اســتان آذربایجان شرقی شامل طرح آبرســانی به روستاهای حاج مصیب، قره 

قشلاق، چپقلو، خلیلوند، خانه برق جدید، ینگی 
کند خانه برق، قره کلک، قشلاق، علی خواجه و 
قره چپق می باشد که در قالب احداث دو مجتمع 
آبرسانی خلیلوند و قرا پنجگانه و قره چپق اجرایی 
خواهد شد.در این طرح، مخزن 2000 مترمکعبی 
قرا پنجگانه و مخزن 1000 متر مکعبی خلیلوند 
به همراه سه کیلومتر خط انتقال آب احداث شده 
و یک حلقه چاه نیز حفر و تجهیز خواهد شد.در 
مجتمع آبرسانی خلیلوند تعداد 1۷2۶ فقره انشعاب 
و در مجتمع قــرا پنجگانه و قره چپق نیز تعداد 
۴۵۸1 فقره انشــعاب احداث خواهد شد.لازم به ذکر است اعتبار پیش بینی شده 
برای اجرای این طرح 3۵0 میلیارد ریال است که از محل طرح های عمرانی و منابع 

داخلی شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی هزینه می شود. 

رئیس شــورای اســلامی شهر کرج 
از پیشــنهاد مجمع مشورتی روسای 
شوراهای اسلامی کلانشهرها و مراکز 
استانهای کشور برای طرح دو فوریتی 
تمدید قانون بند )ت( تبصره ۶ خبر داد.

مسعود محمدی ضمن تشــکر و قدردانی از 
میزبانی شورای اسلامی و شهرداری کلانشهر 
مشــهد مقدس و همه کســانی که شــرایط 
برگزاری هر چه مطلوبتر اجلاس شصت و نهم 
مجمع مشورتی را فراهم نمودند اظهارداشت: به 

نمایندگی از جامعه بزرگ شورایی کشور، خواسته های خود را که حاصل تبادل 
نظر در کمیسیون های تخصصی در اجلاس مشهد اســت اعلام و از دولت و 
مجلس محترم شورای اسلامی و از شورای عالی استانها و تمامی مسئولین محترم 
اجرایی انتظار داریم به این خواسته ها که در واقع مطالبات بحق مردم است توجه 
نموده و در اجرای آنها اهتمام ویژه داشته باشند.رئیس شورای اسلامی شهر کرج 
یکی از این خواســته ها را بند )ت( تبصره ۶ قانون بودجه سال 1۴02 کل کشور 
عنوان کرد و اظهارداشت: با توجه به اینکه این قانون فرصتی را برای کمک به 
حل مشــکل مودیان و تعیین تکلیف آرای قلع بنا صادره توسط کمیسیون های 
ماده 100را فراهم آورده است و اجرای این قانون تا پایان آذر ماه پیش بینی شده 
است که به دلایل مختلف تعداد قابل توجهی از مالکان نتوانستند از فرصت این 
قانون برای دریافت پاسخ استفاده نمایند بنابراین پیشنهاد می شود شورای عالی 
استان ها به استناد اصل یکصد و دوم قانون اساسی طرح دو فوریتی تمدید قانون 
مذکور را با انجام اصلاحات زیر به مجلس شورای اسلامی تقدیم نماید.محمدی 
اذعان کرد: حوزه مدیریت شهری از پیچیدگی خاصی برخوردار است و تمام مردم 
شهر از تصمیمات مجموعه مدیریت شهری متاثر هستند اما دانش کافی چه در 

زمینه مدیریت امور و چه در زمینه ارتباطات موثر 
با مخاطبان در این حوزه وجود ندارد. با توجه به 
اهمیت و جایگاه روابــط عمومی در مجموعه 
شورای شــهر لازم اســت تغییراتی در ساختار 
اختیارات، وظایف و امکانات روابط عمومی های 
شوراهای شهر مرکز استان با رویکرد تقویت و ارتقا 
جایگاه روابط عمومی شوراهای شهر صورت گیرد.
وی بیان کرد: با عنایت به ارســال لایحه دولت 
در خصوص ساماندهی حاشیه شهرها به مجلس 
شورای اسلامی و با توجه به اهمیت موضوع نحوه 
مواجهه با این چالش برای مدیریت شهری، لازم است موارد پیشنهادی مجمع 
مشورتی با توجه به و قوانین بالادست و وظایف سایر دستگاه های اجرایی احصا 
و برای اعمال در لایحه مذکور توســط دولت محترم در جمع بندی نهایی لحاظ 
شود.رئیس شورای اسلامی شهر کرج افزود: نظر به اینکه به موجب تبصره ذیل 
ماده )1۵( قانون درآمد پایدار و هزینه شهرداری ها، اساسنامه سازمان شهرداری ها و 
دهیاری ها توسط دولت به مجلس برای تصویب ارایه شده است و در حال حاضر 
رسیدگی آن در دستور کار کمیسیون شوراهای مجلس قرار دارد بنابراین ضروری 
است شورای عالی استان ها در فرایند بررسی لایحه پیشنهادی در مجلس موضوع 
را با حساسیت پیگیری نماید تا احکام محدود کننده اختیارات شوراها و شهرداری ها 
در اساسنامه پیش بینی و تصویب نشود.محمدی ادامه داد: رویکرد استفاده از انرژی 
های پاک در حمل و نقل عمومی به منظور کاهش آلودگی های شهرها، اصلاح 
ساختار شورای اسلامی شهر با توجه به نیازهای شوراهای اسلامی برای اداره، الزام 
دولت برای حمایت از پروژه های زیست محیطی، اهتمام بر عملیاتی شدن تبصره 
۹ ماده 3۹ قانون مالیات بر ارزش افزوده از سوی سازمان امور مالیاتی کل کشور از 

پیشنهادات مجمع مشورتی بود که به تصویب رسید.

کرمانشــاه - الهه فرهادی : در آیین افتتاح این پروژه بزرگ که به 
صورت ویدئوکنفرانس و با دستان ریاست جمهور و با حضور مهندس 
محرابیان؛ وزیر نیرو و استاندار کردستان برگزار گردید، مدیرعامل 
شرکت برق منطقه ای غرب از افتتاح و بهره برداری از پست 20/۶3 
کیلوولت GIS شهدای نمکی سنندج و خطوط ۶3 کیلوولت کابلی و 
هوایی مربوطه با اعتباری بالغ بر ۷ هزار و ۴۸0 میلیارد ریال در دور 

دوم سفر رئیس جمهور به استان کردستان خبر داد.
مهندس علی اسدی با اعلام این خبر گفت: پست 20/۶3 کیلوولت GISشهدای 
نمکی سنندج، اولین پروژه مبتکرانه در صنعت برق کشور است که از طریق طرح 
تأمین مالی توسط فروشــنده یا seller financing و با تلاش شبانه روزی 
همکاران شــرکت برق منطقه ای غرب پیش از موعد مقرر آماده بهره برداری 
گردید.وی با اشــاره به اینکه این پروژه از نوع G.I.S با سیستم اتوماسیون و 
کنترل بومی سازی شده توسط شرکت های دانش بنیان ایرانی می باشد، افزود: 

این پســت دارای دو فیدر خط ۶3 کیلوولت با قابلیت افزایش تا چهار فیدر، دو 
فیدر ترانس ۶3 کیلوولت، 12 فیدر خط خروجی 20 کیلوولت با قابلیت افزایش تا 
1۸ فیدر، دو دستگاه ترانسفورماتور قدرت به ظرفیت هر کدام ۴0 مگاولت آمپر و 
 مجموعاً به ظرفیت ۸0 مگاولت آمپر و دو مجموعه بانک خازنی با ظرفیت هر کدام 
2.۷ مگاوار مجموعاً به ظرفیت ۵.۴ مگاوار می باشد.مهندس اسدی در ادامه به 
تشریح مشخصات خطوط ۶3 کیلوولت مربوطه پرداخت و خاطرنشان ساخت: 
این پروژه دارای ســه کیلومتر خط دومداره کابلی با سطح مقطع ۵00 میلی متر 
مربع و سه کیلومتر خط ۶3 کیلوولت دومداره هوایی ترکیبی با برج های تلسکوپی 
و مشبک چهارمداره و دومداره می باشد.مدیرعامل شرکت برق منطقه ای غرب در 
پایان گفت: این پروژه ی دانش بنیان با هدف افزایش قابلیت اطمینان شبکه توزیع 
شهرستان سنندج، ایجاد زیرساخت تأمین بار مشترکین جدید مانند مسکن ملی 
و سیتی سنتر، جلوگیری از اضافه بار پست های موجود و کاهش تلفات شبکه و 

کاهش تلفات و بهبود ولتاژ شبکه توزیع احداث شده است.

معاونراهداریمدیرکلراهداریوحملونقلجادهایآذربایجانشرقی:

درقالبدومجتمعآبرسانی؛

رئیسشورایشهرکرجخبرداد:

همزمانباسفررئیسجمهوربهکردستانانجامشد:

آسفالتریزیواجرایکنارگذرجنوبیتبریز
۸۵درصدپیشرفتفیزیکیدارد

کلنگاحداثمخازن1000و2000مترمکعبی
درآذربایجانشرقیبهزمینزدهشد

پیشنهادمجمعمشورتیروسایشوراهایکشور
برایطرحدوفوریتیتمدیدقانونبند)ت(تبصره۶

افتتاحوبهرهبرداریازایستگاه۲۰/۶۳کیلوولتGISشهیداننمکی
سنندجوخطوطمربوطهبااعتباریبالغبر۷هزارو۴۸۰میلیاردریال

اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی: مدیرتوزیع برق 
شهرستان تفرش از احداث ۶۷ کیلومتر شبکه فشار متوسط دو 
مداره به منظور تامین برق چشمه آب هفتیان در این شهرستان 

طی سال جاری خبر داد.
محمد صاحب الزمانی، نصب 12۵0 اصله تیر و سیم کشی شبکه در مسیرهای 
صعب العبور به صورت شــبانه روزی ، طی ۹0 روز کاری را از ویژگی های این 

طرح عنوان کرد.
وی اجرای پروژه کابل کشی فشار متوسط زمینی خیابان امام خمینی تفرش به 
طول 1100 متر با هدف ایجاد رینگ شهری و بالا بردن قابلیت اطمینان شبکه با 

پیشرفت 100 درصد ، تکمیل نوسازی پست زمینی فرسوده و تعویض تجهیزات 
با عمر بالا در پست زمینی عمومی کلینیک تفرش ، احداث شبکه روشنایی جدید 
شهری و روستایی به طول 3۵00 متر در معابر فاقد روشنایی و آغاز عملیات اجرایی 
جابجایی شبکه فشار متوسط گردنه گیان به محور عبدل آباد به طول 10کیلومتر را 

از جمله فعالیت های برجسته از ابتدای سال جاری تاکنون عنوان کرد.
مدیرتوزیع برق شهرستان تفرش ،احداث شبکه فشار متوسط با هدف ایجاد 
رینگ بین اســتانی و بالا بردن قابلیت اطمینان شبکه بخش خرازان تفرش با 
استان قم به طول 3000 متر ، جابجایی تأسیسات توزیع برق به منظور اجرای 
طرح های بازآفرینی شهری و اجرای طرح نوسازی شبکه های فرسوده روستایی 

در ۶ روستای بکلیک ، شاهواروق ، کنگران ، سربند ، دارستان و زاغر با پیشرفت 
فیزیکی 100 درصد را از دیگر فعالیت های صورت گرفته دانست و از تکمیل این 

طرح در ۸ روستای دیگر تا پایان سال جاری خبر داد.
مدیرتوزیع برق شهرستان تفرش انجام تعمیرات شبکه فشار متوسط در غالب 
تعمیرات گروهی و داخلی به طول ۴۶ کیلومتر، کاور گذاری کنســول به تعداد 
3۵00عدد روی شــبکه فشار متوسط با اولویت مناطق پرنده خیز ، شاخه بری 
و هرس درختان در مســیر شبکه به طول 3300 متر و تعویض لامپ به تعداد 
۸۹0دستگاه و واگذاری بیش از 200 انشعاب برق به متقاضیان جدید را از سایر 

اقدامات انجام شده طی هفت ماه گذشته برشمرد.

پیشرفت ۱۰۰درصدی پروژه برق رسانی به ایستگاه تامین آب چشمه هفتیان شهرستان تفرش

رئیس کمیسیون صنعت و معدن اتاق بازرگانی البرز 
با تاکید بر ضرورت تهیه بانک اطلاعاتی جامع از 
واحدهای تولیدی و صنعتی اســتان گفت: در این 
مورد داده های آماری موجود در دستگاه های دولتی 

و بخش خصوصی احصاء و به روزرسانی می شود.
ســیدمحمدباقر رضوی تقوی،  رئیس کمیسیون صنعت و 
معدن اتاق بازرگانی البرز، در هفتمین جلسه کمیسیون صنعت 
و معدن اتاق بازرگانی البرز با اشاره به دستور این جلسه مبنی 
بر هم اندیشــی در خصوص نحوه گردآوری آمار و تهیه بانک 
جامع اطلاعاتی از واحدهای تولیدی، صنعتی، معدنی، کشاورزی 
و صنفی اســتان، اظهار کرد: این موضوع از سال های گذشته 
در دستور کار بوده اما هنوز اطلاعات آماری دقیقی در رابطه با 
مجموعه های اقتصادی فعال استان در هیچ نهاد و دستگاه دولتی 

و خصوصی در دسترس نیست.
وی با تاکید بر اینکه گــردآوری اطلاعات آماری صحیح از 
زمینه فعالیت، میزان تولید و سطح اشتغال زایی در مجموعه های 

اقتصادی البرز در رشــد و توسعه اســتان بسیار اثرگذار است، 
افزود: با توجه به اینکه تعداد قابل توجهی از واحدهای تولیدی 

و صنعتی البرز از بخش خصوصی است، اتاق بازرگانی به عنوان 
پارلمان حمایت کننده فعالان این عرصه در استان می تواند نقش 

مهمی در جمع آوری اطلاعات مذکور ایفا کند.رئیس کمیسیون 
صنعت و معدن اتاق بازرگانی البرز با اشاره به ضرورت همکاری 
و مشارکت دستگاه های اجرایی حوزه اقتصادی در تشکیل بانک 
اطلاعاتی جامع از فعالیت های اقتصادی استان در حوزه های 
مختلف از جمله تولید و صنعت گفــت: در این مورد نتایج و 
تصمیمات اتخاذی در نشست کمیسیون صنعت و معدن اتاق 
بازرگانی البرز برای بررسی بیشتر و دریافت مصوبه اجرایی به 
شــورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان ارجاع 
می شود.رضوی تقوی توضیح داد: برای تامین نیازهای کنونی 
بخش های تولیدی استان ، پیش بینی زیرساخت های شهرک های 
صنعتی در ســال های آتی و فراهم  کردن انرژی مورد نیاز این 
بخش ها، تهیه بانک اطلاعاتی جامع از فعالیت های اقتصادی 

استان بسیار حائز اهمیت است.
وی در ادامه با اشاره به اقداماتی که در سالیان قبل در خصوص 
شناســایی واحدهای تولیدی غیرفعال و راکد البرز به منظور 
بازگرداندن این مجموعه ها به چرخه تولید اســتان انجام شده 

است، افزود: با تکمیل اطلاعات این بخش ها می توا نیم اقدامات 
حمایتی بیشتری از حوزه تولید و صنعت البرز داشته باشیم.

این مقام مسؤول با این توضیح که از سوی کمیسیون صنعت 
و معــدن اتاق بازرگانی البرز بحث ناترازی برق در بخش های 
مختلف استان به ویژه حوزه تولید با جدیت پیگیری می شود، 
گفت: در این زمینه پروپوزالی در بحث جایگزینی انرژی های 

تجدیدپذیر برای تامین نیاز استان تهیه شده است .
وی با اشــاره به اینکه در ســطح ملی نیز حمایت دولت و 
کمیسیون انرژی مجلس در مواردی مانند تخصیص ارز برای 
احداث نیروگاه های خورشیدی مطرح و دنبال شده  است، گفت: 
امیدواریم با این کمک ها بتوانیم در بحث تامین انرژی در استان 

اقدامات مهمی را پیش برده و اجرایی کنیم.
تقوی در ادامه بر اســتفاده از ظرفیت های استودیو رادیویی_

تلویزیونــی فاتح اتاق بازرگانی البرز به منظور معرفی امکانات 
دستگاه های اجرایی استان در خصوص تامین زیرساخت های 

آب، برق، گاز، تلفن و اینترنت تاکید کرد.

بانک اطلاعاتی واحدهای تولیدی و صنعتی البرز تهیه شود

مدیرکل مخابرات منطقه البرز گفت: بیش از 
۹0 درصد از دستگاه های اجرایی این استان 
تاکنون به فیبر نوری متصل شده اند و تعداد 

باقیمانده نیز در مرحله واگذاری است.
»عبــدالله بیان« به مناســبت روز جهانی فیبرنوری 
)چهــارم نوامبر( در گفت و گو بــا خبرنگار ایرنا اظهار 
کرد: توسعه فیبر نوری با استقبال مشترکان در مناطق 
شهری و روستایی البرز قرار گرفته است.وی گفت: برای 

همگامی با پیشرفت و رشد روزافزون فناوری های ارتباطی و اطلاعاتی در تلاش هستیم تا نهضت جهادی شرکت 
مخابرات ایران در زمینه فیبر نوری در استان البرز به خوبی پیش ببریم.بیان اضافه کرد: با تلاش انجام شده علاوه بر بافت 
شهری ، ارتباط بیش از۹۵ درصد از روستاهای این استان نیز از طریق فیبر نوری انجام شده است.مدیرکل مخابرات البرز 
افزود: تاکنونبیشتر شرکت های تولیدی استان البرز به شبکه فیبر نوری پیوسته اندضمن آنکه مشترکان نیز می توانند از 
این پس بدون تغییر شماره و با همان شماره تلفن فعال خود، فیبر نوری دریافت کنند.وی بیان کرد: واحدهای مسکونی، 
اداری و تجاری در استان البرز می توانند با بهره گیری از این فناوری نیازهای خود را در حوزه ارتباطات با کیفیت مطلوب 
برآورده سازند.مدیرکل مخابرات البرز دربخش دیگری ازسخنان خود ارائه پهنای باند بالا، کاهش محدودیت، ظرفیت 
سازی بالا، ارائه کیفیت سرویس و حذف محدودیت های بعد مسافت را از جمله مزایای فیبر نوری عنوان کرد.وی 
افزود: با ادامه این روند و اجرای پروژه های بیشتر در این حوزه شاهد تحولی شگرف در صنعت ارتباطات و فناوری کشور 
خواهیم بود.مدیرکل مخابرات منطقه البرز با اشاره به اینکه ظرفیت های لازم برای ارائه خدمات گسترده فیبرنوری در 
این استان آماده است، گفت: مشترکان می توانند از این ظرفیت بالقوه در عرصه ارتباطات و اینترنت پرسرعت بهره مند 
شوند.وی افزود: اکنون بیش از 1۴ هزار مشترک شامل واحد های اداری ، مسکونی و تجاری استان با سرویس اینترنت 
تحت پوشش فیبر نوری ) ftth ( هستند بیش از 10 هزار مشترک آنها خانگی تلفن ثابت نیز از فیبر نوری استفاده 
می نمایند و در زمان حاضر نیز آماده واگذاری تعداد زیادی انشعاب در استان البرز هستیم.وی یادآورشد تحقق دایری فیبر 
نوری در استان البرز نیازمند همکاری و مشارکت بیشتر سازمان نظام مهندسی و سایر دستگاه های اجرایی است و باید 
قبل از ساخت و سازها این ظرفیت در مکان های مسکونی ، تجاری ، اداری و صنعتی فراهم شود.وی اضافه کرد: اکنون 
بخش قابل توجهی از شبکه فیبر نوری استان احداث شده و انتظار می رود شهروندان از این شبکه برای فعالیت های 
 ADSL اینترنت پرسرعت بیشتر بهره ببرند.بیان اظهار کرد: همچنین اکنون بیش از 1۸۵ هزار مشترک از سرویس
و چهارهزار و ۵00 مشترک از سرویس VDSL در استان البرز بهره مند هستند .مدیرکل مخابرات منطقه البرز گفت: 
در زمان حاضر یک میلیون و 102 هزار شماره تلفن ثابت دراستان دایر است که بیش از 11هزار شماره در سال جاری 

به مشترکان واگذار شده است .

 90 درصد دستگاه های اجرایی البرز 
به فیبر نوری متصل شدند 

شاهرود-زهرا میرزایی: به منظور پایداری و 
تداوم انتقال فرآوره نفتی گازوئیل مورد نیاز 
نیروگاه شهید باکری سمنان و ایجاد ایمنی 
در خطوط لوله تاسیســات این نیروگاه، دو 
دستگاه ولو هشت اینچ تاسیسات این نیروگاه 

تعویض شد.
به گزارش روابط عمومی شــرکت خطــوط لوله و 

مخابرات نفت ایران- منطقه شمال شرق؛ معاون فنی این منطقه با اعلام خبر بالا گفت: ولوها نقش بی بدیلی در فرآیند 
انتقال فرآورده های نفتی از طریق خط لوله ایفا می کنند و در واقع مجاری ارتباط خطوط لوله نسبت به یکدیگرند، از این 
رو بروز آسیب در ولوها می تواند حتی باعث فلج شدن بخشی از فرآیند انتقال شده و بدلیل نشتی آسیب های زیست 
محیطی را هم بدنبال داشته باشند.محمدعلی دهقان اظهار داشت: دو مشکل نشتی بیرونی )در زمان باز و بست( و نشتی 
درونی ولوهای هشت اینچ کلاس ۶00  نیروگاه سمنان، ما را بر آن داشت تا تعویض آن ها را در دستور کار معاونت فنی 
منطقه شمال شرق قرار دهیم.وی ادامه داد: در ابتدای کار، همکاران بهره بردار مرکز انتقال نفت سمنان اقدام به تخلیه 
مواد نفتی موجود در خط لوله نموده و با هماهنگی شرکت پخش فرآورده های نفتی سمنان در مخازن این شرکت ذخیره 
سازی کردند.دهقان با اشاراه به نظارت دقیق و مستمر واحد ایمنی، بهداشت و محیط زیست منطقه در فرآیند قبل، حین 
و بعد از انجام این عملیات گفت: برش سرد لوله هشت اینچ، بیرون آوردن ولو معیوب، جایگزینی ولو جدید و شش سر 
جوشکاری خط لوله، مراحل مختلف این عملیات بود تا عملیات موفق تعویض ولوهای نیروگاه شهید باکری سمنان در 
کمترین زمان ممکن و بدون حادثه و ریخت و پاش به پایان برسد.   معاون فنی شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت 
منطقه شمال شرق اضافه کرد: بر اساس برنامه ریزی های انجام شده، برای این عملیات ۴0ساعت توقف در عملیات 
انتقال پیش بینی شده بود که با سرعت عمل و دقت کارکنان و تدبیر و هماهنگی واحدهای فنی منطقه، این عملیات در 
مدت 1۶ساعت به اتمام رسید.وی گفت: کارکنان متعهد این منطقه در کیلومتر 11 قبل از مسیر چک ولو، تدبیر نموده و 
هات تپ دو اینچی زده و هواگیری از این طرق انجام شد، همین امر باعث تسریع و تکمیل فرآینده تخلیه مواد از خط لوله 
 شد، به عبارت دیگر چون فاصله چک ولو تا ولو مابعد هفت کیلومتر است دیگر نیازی به تخلیه مواد این هفت کیلومتر 
نشد و این عدم نیاز عنصر موثری در کاهش قابل ملاحظه ای برای زمان تخلیه مواد و متعاقبا آن زمان انجام کل پروژه 
بود.به گفته وی؛ یکی دیگر از محاسن انجام این تدبیر، تست و آزمایش چک ولو مسیر خط بوده و اطمینان ما از عملکرد 
صحیح و عدم نشتی آن را  تایید کرد.شایان ذکر است: 23نفر از همکاران این منطقه با حدود ۵10نفر ساعت کار مفید 

توانستند این عملیات را مانند سایر پروژه های فنی منطقه شمال شرق، به نتیجه مطلوب برسانند.

با تدبیر کارکنان معاونت فنی منطقه شمال شرق انجام شد:

مدیرتوزیع برق شهرستان تفرش اعلام کرد:

تعویض ولوهای نیروگاه سمنان بدون 
حادثه و ریخ و پاش در کمترین زمان  شهردار کرج: اگر شــهری زیبا است 

حاصل نگاه درازمدت و کاربردی مدیران 
آن است.

مهرداد کیانی در جلســه معاونت شهرســازی و 
معماری که با حضور علی ذبیحی رییس کمیسیون 
شهرســازی و معماری شــورای اســلامی شهر 
کرج برگزار شــد، اظهار کرد: یکی از مهمترین و 
شاخص ترین کارهایی که در مجموعه شهرداری 

انجام می شود موضوعات مرتبط با شهرسازی است.وی با اشاره به اینکه اگر شهری زیباست حاصل نگاه 
درازمدت و کاربردی مدیران آن در ســال های گذشــته است، گفت: کشورهای توسعه یافته همه از حیث 
شهرســازی نگاه بلندمدت داشته اند. اگر امروز پاریس شهر زیبایی است برای نگاهی است که مدیران آن 
در چند دهه گذشته داشته اند.این مسئول خاطرنشان کرد: برای تغییر دادنِ چهره شهر در آینده، امروز باید 
تصمیم های خوبی گرفت. باید در این حوزه تدبیر کرد و برای شهر دل سوزاند.شهردار کرج با اشاره به اینکه 
کلانشهر کرج نیازمند اصلاح در حوزه شهرسازی است، یادآور شد: خوشبختانه معاونت شهرسازی و معماری 
از افراد متخصص و توانمند تشکیل شده که باید با تدبیر و نگاه بلندمدت، شهر را از این بهم ریختگی بصری 
نجات دهند.کیانی گفت: باید در حوزه شهرسازی نگاه استراتژیک و بلند مدت داشت. تقاضا می کنم کارشناسان 

محترم از حداکثر علمی که آموخته اند استفاده کنند تا کرج در آینده، به شهری زیباتر تبدیل شود.
وی با بیان اینکه موضوعاتی مانند صدور پروانه، پایان کار، کمیسیون ماده صد، ماده پنج، کمیسیون توافقات 
و ... موتور محرک تولید ثروت در شهرداری است، اظهار کرد: اگر در این حوزه موفق باشیم در سایر حوزه ها 
موفق خواهیم بود.شهردار کرج گفت: نظارت بر ساخت و سازها باید به معاونت شهرسازی واگذار شود چرا که 

نیازمند نظارتی علمی هستیم و معاونت شهرسازی می تواند از عهده این کار به خوبی برآید.
وی در ادامه خاطرنشان کرد: خوشبختانه با تلاش آقای سعیدی کیا اتفاقات خوبی در معاونت شهرسازی رخ 
داده و امروز طرح تفصیلی بعد از 1۴ سال به نقطه خوبی رسیده است.کیانی گفت: حضور جناب آقای ذبیحی در 
کمیسیون شهرسازی و معماری هم اتفاق مبارکی است. قطعا با حضور ایشان تصمیم گیری و ریل گذاری های 
خوبی صورت خواهد گرفت.شهردار کرج در پایان افزود: دوره ششم مدیریت شهری چه شورا و چه شهرداری 
مظلوم ترین دوره شورا و شهرداری ادوار است. کارهای بسیار خوبی انجام شده اما کمتر دیده شده و کمتر به 

آن پرداخته شده است.

 نظارت بر ساخت وسازها 
به معاونت شهرسازی واگذار می شود

http://iripo.ssaa.ir/
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